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Abstract (en)
The engine has at least one combustion chamber with direct fuel injection and an exhaust duct which is closed cyclically by a valve. It incorporates a
valve (7) designed to prevent excessive pressure in the combustion chamber. The valve is linked to an exhaust duct and opening automatically when
the pressure in the chamber exceeds a set level. The pressure relief valve consists of a spring-loaded ball (8) located in a channel (9) in the engine's
cylinder head which connects the combustion chamber to the exhaust duct. In a variant of the design a pre-heater plug in the cylinder head can play
the part of the relief valve, being expelled when the pressure exceeds the set value.

Abstract (fr)
L'invention concerne un moteur à combustion interne, à injection pilotée de carburant, directement dans au moins une chambre de combustion
pourvue d'au moins un orifice de conduit d'échappement obturé cycliquement par une soupape. L'invention est caractérisée en ce qu'à la chambre
de combustion (4) est associé un dispositif (7) de protection contre des surpressions dans cette chambre, apte à mettre celle-ci en communication
avec un conduit d'échappement du moteur lorsque la pression régnant dans la chambre de combustion (4) dépasse une valeur prédéterminée.
L'invention est utilisable pour des moteurs Diesel. <IMAGE>
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